The Struggle against Cancer Foundation created this site to inform of the trouble, which had come to a family of Michael Remennikov and Tatyana Remennikova. Michael who did not understand the reasons of body pains so long actually found out to be a cancer case. Tatyana cries and says that she has no need to live without Michael anymore; therefore, she even does not go to doctor, though under family assumptions she has about a nut-size benign tumour. The cancer diagnosis was apprehended by the family has as a verdict. But it is not so. One of the clinic doctors is ready to treat Michael for a cancer with a new method developed by the Director of Struggle against Cancer Foundation. It is expected also that this method consisting in disposable injections in shoots of cancer tumours of formulation that raises immunity to occurrence of cancer cells and regenerates a healthy tissue, which thus replaces ill tissue, will apply also at treatment of cancer diseases further. But now it is a question of Michael's rescue. The Foundation addresses to you with the request to support important work on cancer overcoming as illnesses and to help with Michael's rescue.

As far as work on organization of testing of a new method and its subsequent distribution was taken up by the Director of Struggle against Cancer Foundation, female citizen of Russia, we give her bank account for transfers of the financial aid.

For information of site visitors the British Charity Foundation published a report, according to which the cancer sickness rate on the planet has increased by 20% over the last ten years, informs BBC Russia 

<http://www.aif.ru/go.php?http://www.bbc.co.uk/russian/rolling_news/2011/09/110907_rn_plane_in_order.shtml>.
In the world every year twelve millions new cancer patients revealed. All this shows an urgency of available possibility to cure a cancer.

Фонд борьбы против рака создал этот сайт для того, чтобы сообщить о беде, пришедшей в семью Михаила и Татьяны Ременниковых. У Михаила, долго не понимавшем причины болей в организме, обнаружили рак. Татьяна плачет и говорит, что ей незачем без Михаила жить на свете, поэтому даже не идет к врачу, хотя у нее по предположениям семьи доброкачественное образование величиной с орех. Диагноз рак семья восприняла как приговор. Но это не так. Один из врачей клиники готов лечить Михаила новым методом, разработанным директором Фонда борьбы против рака. Ожидается также, что этот метод, заключающийся в одноразовых инъекциях в отростки раковых образований состава, повышающего иммунитет к появлению раковых клеток и регенерирующего здоровую ткань, которая при этом заменяет заболевшую, будет распространяться и при лечении заболеваний раком дальше. Но сейчас речь идет о спасении Михаила. Фонд обращается к Вам с просьбой поддержать важную работу по преодолению рака как болезни и помочь в спасении  Михаила.

Поскольку работу по организации испытания нового метода и последующего его распространения взял на себя директор Фонда борьбы против рака, гражданка России  , называем ее банковский счет для перечислений финансовой помощи.
Для сведения посетителей сайта Британский благотворительный фонд опубликовал доклад, согласно которому заболеваемость раком на планете за последние десять лет выросла на 20%, сообщает BBCrusssian.

В мире каждый год выявляется двенадцать миллионов новых раковых больных. Все это свидетельствует об актуальности представляющейся возможности вылечить рак.
